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Saco-S-rådet    PROTOKOLL 
Linköpings universitet   fört vid styrelsemöte 2025-04-11  
Styrelsen     
    Närvarande: 

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande 
Peter Hult, IMT 
Kjell Karlsson, ITN 
Janerik Lundquist, IEI 
Åsa Rybo Landelius, IFM 
David Rule, MAI 
Therese Winder, UF 
Per Gyberg, TEMA, suppleant 
Maria Hedtjärn, UF, suppleant 
Robert Andersson, SULF, adjungerad  
(Medverkade på §§ 1-6, 11e) 
 

    Frånvarande: 
Maria Ewerlöf, HMV  
Torbjörn Larsson, MAI 
Carina Wennerholm, HMV 
Tove Mattsson, IBL, suppleant 
Darcy Parks, TEMA, adjungerad 
 
 
 

§1 Inledning och formalia 
Ordföranden Krzysztof Marciniak öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Dagordningen 
godkändes och Åsa Rybo Landelius utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll är 
justerat och publicerat på hemsidan och i vårt Teams.  
 
§2 Mötestider under hösten 2025 
Krzysztof Marciniak informerade om att alla mötestider för hösten har mejlats ut. 
 
§3 Internatet 14-15 oktober 
Krzysztof Marciniak informerade om att det blir ett lunch-till lunch-internat 14-15 oktober. En 
arbetsgrupp för planeringen utsågs bestående av Åsa Rybo Landelius, Per Gyberg och Therese 
Winder. 
 
§4 Information från kontaktförbundet 
Robert Andersson, SULF, informerade bl.a. om att det s.k. märket för industrin är 
framförhandlat med ett värde på 3,4 % från 1 april 2025 och från 1 april 2026 på 3,0 %, d.v.s. 
ett tvåårigt avtal. 0,5 % av de 3,4 % avsätts till arbetstidsförkortning så lönedelen är 2,9 %. 
Därutöver pågår fortsätta förhandlingar inom andra områden. Det är lagt ett varsel om strejk 
den 23 april från Sveriges Ingenjörer och Unionen mot vissa verksamheter inom Almega. 
Saco-S genomförde sitt årsmöte den 10 april. Robert själv och Christina Kans Rehnberg, 
Sveriges Ingenjörer omvaldes båda till de två viceordförandeposterna på två år. Ordförande 
Anna Steen, Akavia, valdes redan ifjol på två år och har ett år kvar. Förberedelser inför 
avtalsförhandlingarna fortgår.  
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§5 Riktlinjer för utbildning och examination på grundnivå och avancerad nivå 
Krzysztof Marciniak informerade om de nya ”Riktlinjer för utbildning och examination på 
grundnivå och avancerad nivå” som varit uppe på både CSG den 24 mars och den 7 april. 
Bland annat finns skrivningar om behovet av anpassning av lärplattformar och kursmaterial så 
vi uppfyller den s.k. DOS-lagens krav till att materialet ska vara tillgänglighetsanpassat. 
Torbjörn Larsson och Krzysztof Marciniak träffar utbildningsrådet Ragnhild Löfgren för att 
fortsätta diskutera tillgänglighetskravet.  
 
§6 Beslut Justerad organisation och ledningsuppdrag på UF 
Janerik Lundquist informerade om ”Beslut Justerad organisation och ledningsuppdrag på UF” 
som det samverkats om på CSG senast den 7 april. Vi har bl.a. yrkat på ändring av ett 
föreslaget namn på en ny avdelning då namnet inte tillräckligt bra beskrev vilka enheter som 
ingår. Fackliga organisationer blev oeniga med arbetsgivaren när det gäller detta förslag. 
 
§7 Beslut om Portföljstyrningsmodell samt inrättande av portföljstyrningsråd 
Janerik Lundquist informerade om ”Beslut om Portföljstyrningsmodell samt inrättande av 
portföljstyrningsråd” som det kommer att samverkas om den 14 april. Detta gäller UF som har 
många projekt där man då behöver ha en samlingsfunktion för att ha gemensam översyn över 
alla projekt.  
 
§8 Välkomstbrev till nyanställda 
David Rule redogjorde för aktuell status av arbetet med välkomstbrev till nyanställda.  
Arbetsgruppen har haft ett arbetsmöte och därefter genomfördes ett första utskick till 
nyanställda. Det kommer att arbetas vidare med formuleringar och sen är tanken att skicka ut 
mejl till nyanställda en gång per månad. Brevmallar till olika kategorier av anställda ligger i vår 
Teamsgrupp. 
 
§9 Arbetsgrupper rapporterar 
Bordlades till nästa möte 
 
§10 LSG-frågor 
Inga frågor att behandla. 
 
§11 Övrig information 

a) Krzysztof Marciniak påminde om Saco-S nätverksträffar under våren där nästa äger 
rum 2025-05-06 kl. 10:15-11:15. 

b) Krzysztof Marciniak informerade om att Arbetsmiljöpolicyn på LiU håller på att 
revideras. 

c) Krzysztof Marciniak informerade om att SULFs nya Högskolestatistik finns här: 
Högskolestatistik – SULF  

d) Åsa Rybo Landelius informerade från den partsgemensamma BESTA-gruppen att 
gruppens uppstartsmöte äger rum i maj.  

e) Krzysztof Marciniak informerade om ”Beslut om vägledning för befordran från 
biträdande professor till professor respektive biträdande universitetslektor till 
universitetslektor vid Medicinska fakulteten” LiU-2024-01465. Detta beslut från 
Medicinska fakulteten innehåller nya och utökade krav för befordran utöver vad som 
är stipulerat i LiU:s anställningsordning. Detta är något som inte har samverkats med 
oss då det beslutats på fakultetsnivå. Robert Andersson påtalade att han var mycket 

https://sulf.se/statistik/
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tveksam till att Medicinska fakulteten kan besluta om detta då det borde vara en fråga 
för Universitetsstyrelsen. Frågan är nu anmäld till CSG den 28 april. 
 

§12 Parkeringslista 
Arbetsgrupper rapporterar som bordlades. 
 
§13 Information till medlemmar 
Ingen information planeras i nuläget.  
 
§14 Övriga frågor 

a) Åsa Rybo Landelius kommer att mejla ut en fråga rörande ”Föräldralön till nyanställda 
vara partners inte arbetar på LiU”. 

b) Per Gyberg har funderat på hur vi fångar upp frågor i styrelsen från t.ex. våra 
stormöten, våra LSG m.m. Vad är det som driver arbetet inom styrelsen och 
agendasättningen? Var tar frågorna vägen och varför? Hur ser vi att frågor inte 
försvinner eller endast hamnar hos enskilda personer? Styrelsen ansåg detta vara en 
lämplig punkt för höstens internat.  
 

§15 Mötet avslutas 
Ordföranden tackade för dagens möte och avslutade detsamma. 
 
 
Vid protokollet:  Justeras: 
 
 
Kjell Karlsson   Krzysztof Marciniak  Åsa Rybo Landelius 
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